
 
 

VERSLAG 

 

Centraal College van Deskundigen en Accreditatiecollege 
Bodembescherming 
 

Datum : 1 december 2022  

Plaats : SIKB te Gouda 

 

Aanwezig Werkt bij  College Afgevaardigd door of 

rol 

Nicole Olland Provincie Overijssel CCvD / AC Voorzitter 

Jordi Verkade SIKB-programmabureau CCvD / AC Secretaris  

Gerard Groot Koerkamp ContrAll CCvD / AC ODI/VDV  

Marc Bergijk ABV Haukes CCvD / AC ODI/VDV  

Annemieke van der Velden Kiwa certificatie CCvD Ci 

Kees Jonker RWS CCvD / AC Ministerie van I&W  

Arend van de Pol Trisoplast CCvD / AC NIBV 

Marcel Struis Kiwa Inspecta  AC ODI/VDV (tanks) 

Dennis Diercks ZVS CCvD / AC NIBV 

Henk Koster SIKB-programmabureau CCvD / AC Toehoorder 

Stephan Romers Ecocare  CCvD NIBV 

Martijn Franssen SFA Testsystemen AC ODI/VDV 

Afwezig    

Wim Schouten  NOVE  CCvD / AC  Opdrachtgever 

Bas van Oosten  SGSINTRON CCvD Ci 

Floris Klink Reehorst AC VTI 

Martin Orsel OD IJsselland CCvD / AC Bevoegd gezag  

 
 
Actie Verslag 
  
 1. Opening en vaststelling agenda CCvD/AC 
 Nicole Olland opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Afmelding is ontvangen van Bas 

van Oosten, Floris Klink en Martin Orsel. De agenda wordt op verzoek van Arend van der Pol 
aangevuld met agendapunt 4.4, inzicht in het registratiesysteem voor AS SIKB 6700.  
 

 
 
 
 
 
 
 

2. Concept-verslag voorgaande vergadering 
2.1 Vergadering 27 september 2022 + actielijst (bijgaand) 
Het verslag van de vorige vergadering wordt ongewijzigd vastgesteld.  
  
Actielijst: 
De actielijst is doorgenomen en bijgewerkt. De genoemde acties zijn alle uitgevoerd of staan op de 
agenda.  
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Van der 
Velden/ 
Struis 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Mededelingen 
3.1 Terugblik SIKB Congres en Informatiebijeenkomsten Omgevingswet 
Henk Koster geeft aan dat het SIKB congres goed is ontvangen door de aanwezigen. Zowel de 
plenaire als parallelle sessie waren ingevuld met enthousiaste en inspirerende sprekers, voor het 
onderwerp AEC Bodemas heeft collegelid Marc Bergijk een interactieve sessie verzorgd. Wel is de 
opkomst en locatie wat minder dan we gewend waren. De oorzaak lag wellicht in het feit dat de week 
erna 2 informatiebijeenkomsten van de Omgevingswet waren georganiseerd. Deze twee 
voorlichtingsbijeenkomsten over de Omgevingswet konden op een grote opkomst rekenen. In totaal 
zijn er over 2 dagen meer dan 500 bezoekers geweest die zijn bijgepraat over de Omgevingswet en 
de impact op de SIKB schema’s. Enig minpuntje was dat daags na de bijeenkomsten bekend werd 
dat de Omgevingswet wederom is uitgesteld. 

 
3.2 Stand van zaken Rbk en Omgevingswet  
Door Henk Koster wordt aangegeven dat de Omgevingswet (incl. Bal etc.) is uitgesteld tot 1 juli 2023. 
Waarschijnlijk komt er nog wel een tussentijdse wijziging van de Rbk maar daarin zullen geen 
documenten van dit college zijn opgenomen. Kees Jonker geeft aan dat er nog steeds periodiek 
aanpassingen aan het Bal worden gepubliceerd. Hij hoopt dat er als wijziging op het Bal ook nog een 
verzamelbesluit met daarin bodembeschermingsonderwerpen zal worden gepubliceerd. Hierin is, wat 
Kees Jonker betreft, een aantal gewenste wijzigingen en aanvullingen opgenomen. 
 
3.3 Rooster van aftreden 
Annemieke van der Velden en Marcel Struis zijn aftredend, beiden geven aan dat ze voor nog een 
termijn beschikbaar zijn. Verzocht wordt dat zij dit officieel (laten) bevestigen aan de secretaris. 
Martin Orsel is ook aftredend maar heeft al eerder aangegeven dat hij niet meer beschikbaar is voor 
een nieuwe termijn. 
 
3.4 Themadagen AS SIKB 6700 en AS SIKB 6800 
Jordi Verkade geeft aan dat op vraag van de inspectie-instellingen 2 themadagen worden 
georganiseerd waarop de inspecteurs worden bijgepraat. De dagen bestaan uit een ochtendsessie 
voor AS SIKB 6800 en een middagsessie voor AS SIKB 6700. De geplande dagen zijn 17 januari en 
1 februari 2023 en de inspectie-instellingen ontvangen eerdaags een uitnodiging. 
 
4. Actualiteiten AS SIKB 6700 (Inspectie bodembeschermende voorzieningen) 
4.1 CUR Rapport 2001-3 Beheer bedrijfsriolering bodembescherming 
Jordi Verkade geeft aan dat de eerste vergadering met de begeleidingscommissie is gepland voor 6 
december. Naar verwachting zullen circa 3 vergaderingen nodig zijn om te komen tot een herzien 
document. Gevraagd wordt wat de procedure is wanneer het document gereed is. Deze wordt in 
concept aangeboden aan het College; na vrijgave door het College wordt deze ter openbare kritiek 
aangeboden. Na verwerking van kritiek wordt het document ter vaststelling aangeboden aan het 
College waarna het document definitief is. Het document hoeft niet de route in richting de RvA en de 
HUF toets aangezien er geen accreditatie- of certificatieplicht aan is verbonden. 
 
4.2 Stand van zaken herziening protocol 6704  
Jordi Verkade geeft aan dat er door beide geaccrediteerde bedrijven de afgelopen periode een 
succesvolle validatie is uitgevoerd. Bij de validaties zijn een afvaardiging van de 
begeleidingscommissie en namens SIKB Henk Koster en Jordi Verkade aanwezig geweest. Bij beide 
validaties is aangetoond dat er folie onder de betonvloer aanwezig is en is beoordeeld of de 
wijzigingen op het protocol voldoende waarborg geven dat er een succesvolle inspectie met lucht kan 
worden uitgevoerd. Bij één van de validaties bleek dat het niet altijd mogelijk is om voldoende 
tegendruk te krijgen, geconstateerd is dat het protocol hierin voorziet en dat in dergelijke gevallen de 
inspectie niet met lucht kan worden uitgevoerd en dat moeten worden overgestapt naar een ander 
inspectieprotocol. Het College wordt vervolgens een aantal foto’s en filmpjes getoond van de 
validaties. Opgemerkt wordt door Gerard Groot Koerkamp dat in de basis de inspectie met lucht een 
goede inspectiemethode is. Dit wordt gedeeld door het College. Het protocol wordt ongewijzigd 
vastgesteld en zal nu de route in gaan richting RvA en de HUF toets.  
 
4.3 Stand van zaken onderhoudsverwachting AS SIKB 6700  
Jordi Verkade geeft aan dat de eerste vergadering met de begeleidingscommissie is gepland voor 7 
december. Naar verwachting zullen circa 3 vergaderingen nodig zijn om te komen tot een resultaat 
dat gepresenteerd kan worden aan het College. Afhankelijk van het resultaat kan het leiden tot 
aanpassing van AS SIKB 6700. 
 
4.4 Registratiesysteem AS SIKB 6700 
Arend van de Pol geeft aan dat hij graag inzicht zou hebben in het aantal inspecties, 
inspectieresultaten en afgegeven verklaringen onder AS SIKB 6700, vergelijkbaar met de informatie 
die bij BRL SIKB 7700 wordt gerapporteerd. Hij heeft deze vraag aan SIKB gesteld maar kreeg de 
reactie dat SIKB daar geen inzicht in heeft omdat het systeem in beheer is van Stichting ODI/VDV. 
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Arend van de Pol zou graag zien dat er toch meer inzicht in komt en stelt de vraag hoe dit wellicht 
alsnog geregeld kan worden. Het College deelt deze mening waarop besloten wordt dat SIKB met 
Stichting ODI/VDV bespreekt hoe aan dit verzoek gehoor gegeven kan worden. 
  
5. Actualiteiten AS SIKB 6800 (inspectie tankinstallaties) 
5.1 PRJ 288 Voorkom een nieuwe Actie Tankslag 
Henk Koster geeft aan dat de drie tanks die via de firma Reehorst beschikbaar zijn gekomen nog niet 
zijn onderzocht doordat er nog geen goedkeuring op de bodemsanering is ontvangen. Naar 
verwachting zal dit nu wel binnenkort uitgevoerd kunnen worden. Andere tanks kunnen uiteraard nog 
steeds worden aangedragen. 
 
6. Actualiteiten AS SIKB 6900 (inspectie werk met een IBC bouwstof) 
6.1 Vervolg AEC ronde tafel 
Henk Koster geeft aan dat begin volgend jaar een nieuw ronde tafel overleg wordt gehouden. Het 
doel van het volgende overleg is om tot concrete acties en afspraken te komen. De volgende 
vergadering zal hier dieper op worden ingegaan.  
 
7. Actualiteiten BRL SIKB 7700 (aanleg en herstel vloeistofdichte voorzieningen) 
7.1 Meetmiddelen in BRL SIKB 7700 
Stephan Romers geeft aan dat diverse certificaathouders door de CI’s zijn gewezen op het feit dat 
niet alle meetmiddelen zijn gekalibreerd. Dit is een vereiste uit de huidige BRL. Omdat dit in praktijk 
niet werkbaar en erg kostbaar is, is de nieuwe BRL onder andere op dit punt aangepast. Verzocht 
wordt om, voor specifiek de kalibratie van de meetmiddelen, al in de lijn van de nieuwe BRL te 
mogen werken. Het College stelt vast dat het wenselijk is om de nieuwe werkwijze te hanteren en 
doet het verzoek aan de CI’s om dit onderwerp voortaan te toetsen aan de tekst uit de nieuwe BRL. 
 
7.2 Stand van zaken herziening BRL SIKB 7700 
Jordi Verkade geeft aan dat de BRL ter kritiek heeft gelegen tot half augustus en dat er in totaal 147 
verbeterpunten vanuit drie partijen zijn aangedragen. Deze verbeterpunten zijn 27 september in de 
begeleidingscommissie besproken, het resultaat is zichtbaar in de bij de agenda gevoegde stukken. 
Ook is bij de agenda een overzicht gestuurd met de binnengekomen kritiek en de voorgestelde 
verwerking. Verzocht wordt aan het College om in te stemmen met de voorgestelde verwerking van 
de kritiek, BRL SIKB 7700 en onderliggende protocollen vast te stellen en vrij te geven voor de route 
richting RvA en HUF toets. 
Inhoudelijk heeft het College geen commentaar op de documenten en verwerking van kritiek. 
Procedureel geeft Annemieke van der Velde aan dat er te weinig tijd was om alle documenten door 
te nemen. Stephan Romers geeft aan dat de Begeleidingscommissie niet de mogelijkheid heeft 
gekregen om de laatste versie te beoordelen, dit is wel wenselijk geacht. Besloten wordt dat het 
College tot 15 december de tijd krijgt om eventuele opmerkingen aan de secretaris door te geven én 
dat er een extra vergadering van de Begeleidingscommissie wordt ingelast om de laatste 
aanpassingen te bespreken. Verder wordt besloten dat de definitieve documenten, na behandeling 
door de Begeleidingscommissie, via een schriftelijke ronde ter instemming aan het College worden 
aangeboden. Geen reactie geldt hierbij als instemming. De secretaris zal een en ander in gang 
zetten en coördineren.  
 
8 Overig, rondvraag en afsluiting  
Marcel Struis geeft aan dat hij de voorkeur geeft aan fysieke vergaderingen in plaats van om en om 
vergaderingen via Teams en fysiek. Het College deelt deze gedachte en besloten wordt om voortaan 
weer altijd fysiek te vergaderen. Dit zal worden aangepast in de agenda’s. 
 
 
Volgende vergadering: donderdag 23 maart van 10.00 – 12.00 uur te Gouda 
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Actielijst CCvD en AC Bodembescherming  
(stand per 1 december 2022) 
 

Vergadering Actor Actie Stand van zaken 

02-06-2022 Koster College informeren indien er 
nieuws is omtrent de 
Omgevingswet 

Doorlopend 

02-06-2022 Verkade Meenemen opmerkingen 
jaarplan 2023 

Gepland voor Q4 2022 

27-09-2022 Verkade Terugkoppelen 
opmerkingen 
examenreglement 

 

01-12-2022 Van der 
Velden/ Struis 

Bevestigen nieuwe termijn 
college bij secretaris 

 

01-12-2022 SIKB/ODIVDV Overleg over inzicht 
inspectieresultaten 

 

01-12-2022 Verkade Vervolg BRL SIKB 7700 
initiëren en coördineren  

 

01-12-2022 Verkade Aanpassen vergaderschema 
in fysieke vergaderingen 

 

 
 

  
 
  


